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INTERPELACJA 

 

       Nowe coś przed Sądem w Sierpcu czyli tężnia - budzi ciekawość Mieszkańców. 

Po gałęziach spływa woda, zamienia się w coraz grubszą warstwę lodu 

   Mieszkańcy Sierpca dopytują, dlaczego tak leci woda ? 

Nie wiedziałam, co powiedzieć. 

Pomyślałam – sama zobaczę. Poszłam, zobaczyłam, spróbowałam cieknącej wody – słodka. 

Proszę o wyjaśnienie Mieszkańcom Sierpca: 

- Dlaczego przez gałęzie tężni przecieka  słodka woda, która zamienia się w sople i bryły 

lodowe. 
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- Dlaczego tężnia zasłania budynek sądu ? 

Kto to wymyślił   
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          Na tablicy informacyjnej jest zapis …” współfinansowana ze środków Unii 

Europejskiej”w ramach poddziałania „ Wsparcie na wdrażanie operacji w ramach strategii 

rozwoju lokalnego …” 

- Pytania są  następujące:  

- Jaki jest koszt całkowity budowy tężni ? 

- Ile wyniosło dofinansowanie budowy tężni z Unii Europejskiej? 

- Ile wyniosło dofinansowanie budowy tężni z budżetu Miasta Sierpc ? 

 



Na koniec pytanie : co się stało z fontanną, która była zakupiona przez Sierpc ? 

Czy fontanna, która była przy sądzie będzie wykorzystana? 
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